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Abstract (en)
[origin: WO9105326A1] A system (40) for computer cursor control, interactive draw graphic, and interactive data entry in which changes in the
angular orientation of a computer mouse device (44) as well as changes in its location on a flat surface (46) are used to control the angular
orientation of a cursor or pointer (56) on a computer display screen (58), the angular orientation of objects and text on a computer screen (58), and/
or values or variables in computer applications programs.

Abstract (fr)
Système (40) pour commande de curseur d'ordinateur, pour réprésentation graphique intéractive et pour l'entrée de données intéractive dans lequel
on utilise les variations de l'orientation angulaire d'un système de souris d'ordinateur (44) ainsi que les variations de sa localisation sur une surface
plate (46) afin de commander l'orientation angulaire d'un curseur ou d'un pointeur (56) situé sur un écran d'affichage de console d'ordinateur (58)
ou de commander l'orientation angulaire d'objets ou d'un texte sur un écran de console (58) et/ou de valeurs ou de variables dans les programmes
d'applications d'ordinateur.
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